

# Application for a 2008 Resident of Manitoba Big Game Draw Licence

## *Demande dans le cadre du tirage de permis 2008 de chasse au gros gibier – Résident du Manitoba*

1st Applicant/1<sup>er</sup> demandeur  
(Please Print/caractères d'imprimerie)

Surname Nom de famille		First Name Prénom	Initial Init.
Name Nom			
Street (Box) Rue (C.p.)			
Town Ville			MANITOBA
Postal Code Code postal	Sex/ Sexe	Birth Date/ Date de naissance	
	(M/F)	YR/AN MO/MO DAY/JR	

Manitoba Driver's Licence Number / Numéro de permis de conduire du Manitoba

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

Hunter Education Number / Nombre d'Éducation de Chasseur

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

(Optional / Facultatif)

Jurisdiction / Juridiction

--	--

I certify that I have complied with all conditions of the application for a draw licence as stated on the enclosure received with this application and that all information given above is complete and accurate.

*J'atteste que je me suis conformé à toutes les conditions régissant la demande de permis à tirage spécifiées dans les documents qui accompagnaient ce formulaire et que tous les renseignements ci-dessous sont véridiques et complets.*

--

CAUTION: It is an offense for your name to appear on more than one application form.  
ATTENTION : Vous commettez un délit si vous inscrivez votre nom sur plus d'une demande.

Signature of 1st applicant  
Signature du 1<sup>er</sup> demandeur

2nd Applicant/2<sup>e</sup> demandeur  
(Please Print/caractères d'imprimerie)

Surname Nom de famille		First Name Prénom	Initial Init.
Name Nom			
Street (Box) Rue (C.p.)			
Town Ville			MANITOBA
Postal Code Code postal	Sex/ Sexe	Birth Date/ Date de naissance	
	(M/F)	YR/AN MO/MO DAY/JR	

Manitoba Driver's Licence Number / Numéro de permis de conduire du Manitoba

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

Hunter Education Number / Nombre d'Éducation de Chasseur

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

(Optional / Facultatif)

Jurisdiction / Juridiction

--	--

I certify that I have complied with all conditions of the application for a draw licence as stated on the enclosure received with this application and that all information given above is complete and accurate.

*J'atteste que je me suis conformé à toutes les conditions régissant la demande de permis à tirage spécifiées dans les documents qui accompagnaient ce formulaire et que tous les renseignements ci-dessous sont véridiques et complets.*

--

CAUTION: It is an offense for your name to appear on more than one application form.  
ATTENTION : Vous commettez un délit si vous inscrivez votre nom sur plus d'une demande.

Signature of 2nd applicant  
Signature du 2<sup>e</sup> demandeur

### Hunting Season Choice/Choix de saisons de chasse

In the boxes provided, print the LETTER/NUMBER combination of your season choice(s). It is not necessary to complete all 3 boxes. One choice is sufficient. **DO NOT QUOTE GAME HUNTING AREAS.**

*Imprimez dans la (les) case(s) ci-dessous la (les) combinaison(s) LETTRE-NUMÉRO qui correspond(ent) à votre (vos) choix de saison(s). Il n'est pas nécessaire de remplir les trois cases, un choix est suffisant. NE CITEZ PAS LA (LES) ZONE(S) DE CHASSE.*

1ST/1<sup>er</sup> CHOIX

2ND/2<sup>e</sup> CHOIX

3RD/3<sup>e</sup> CHOIX

**IMPORTANT:** Please be sure to read the enclosed instructions and conditions before completing this form.  
**IMPORTANT:** Avant de remplir ce formulaire, lisez bien les instructions et conditions qui l'accompagnent.

**DO NOT ENCLOSE CASH**

ENCLOSE \$6.87 FOR EACH APPLICANT. (\$13.74 FOR AN APPLICATION BEARING TWO NAMES)

USE A CHEQUE OR MONEY ORDER PAYABLE TO THE MINISTER OF FINANCE.

**APPLICATIONS WHICH ARE NOT PROPERLY COMPLETED WILL NOT BE INCLUDED IN THE DRAW.**

VEUILLEZ INCLURE 6.87 \$ PAR DEMANDEUR

(13.74 \$ POUR UNE DEMANDE PORTANT LES NOMS DE DEUX DEMANDEURS),

**N INCLUEZ PAS D ARGENT COMPTANT,**

MAIS UN CHÈQUE OU UN MANDAT-POSTE À L'ORDRE DU MINISTRE DES FINANCES.

**LES DEMANDES QUI NE SERONT PAS D MENT REMPLIES SERONT EXCLUES DU TIRAGE.**

**MANITOBA CONSERVATION**

Licensing Section

66 - 200 Saulteaux Crescent

Winnipeg, MB R3J 3W3

CANADA